
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

         Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ατελείωτη η κοροϊδία της Αυτοκινητόδρομος Αιγαίου Α.Ε. σχετικά 

με τη σήραγγα της Κατερίνης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, για τέταρτο κατά σειρά καλοκαίρι καθιστά η Αυτοκινητόδρομος 

Αιγαίου Α.Ε προβληματική την πρόσβαση στην άκρως τουριστική ακτογραμμή της 

Πιερίας, διότι αναβάλλει με διάφορα προσκόμματα την αναβάθμιση και εντέλει την 

τελική παράδοση της σήραγγας Κατερίνης (ρεύμα προς Αθήνα). Συμφώνως λοιπόν 

πρόσφατης επικαιροποιημένης ανακοίνωσής της η νέα καθυστέρηση οφείλεται, ενώ 

έχουν «σχεδόν» ολοκληρωθεί τα απαραίτητα έργα, σε ανεκτέλεστα και απαιτούμενα 

τελικά δοκιμαστικά. Τα εν λόγω ήταν προγραμματισμένα να εκτελεστούν από τις 10 

Ιουνίου μέχρι τις 10 Ιουλίου. Ωστόσο, αυτή η διαδικασία, διάρκειας τεσσάρων 

εβδομάδων, μετατέθηκε για τον ερχόμενο Σεπτέμβριο. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Εξηγήστε μας τους λόγους εξαιτίας των οποίων ευθύς εξαρχής της λειτουργίας των 

σηράγγων της Κατερίνης δεν πληρούσαν τις προϋποθέσεις ώστε να ευθυγραμμίζονται 

με τα ευρωπαϊκά πρότυπα ασφαλείας με συνέπεια κατόπιν και κατά τη διάρκεια των 

τελευταίων ετών να διεξάγονται απαραίτητες παρεμβάσεις προκειμένου να 

ευθυγραμμιστούν με τα εν λόγω; 

2. Θεωρείτε ότι υφίσταται χρονική υπέρβαση, όταν η αναβάθμιση των σηράγγων 

συνεχώς αναβάλλεται κι αν ναι, συντρέχουν λόγοι επιβολής ποινών στην αναφερόμενη 

εταιρεία για τις συνεχείς καθυστερήσεις αναβάθμισης; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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